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Abstract (en)
[origin: DE3216051A1] The loading device (3) is combined with a device (31) which follows the sea movements, which may act on a tensioning
unit (23) as well as on a height displaceable auxiliary arm (9) and on a main hoisting device (28). The arm (9), respectively the cable guides are
arranged so as to take the load (4), respectively so as to guide laterally the cable (7) already under the water surface and are connected to passive
and active dampeners so that the height variations due to the sea movements, etc., are compensated by corresponding shortenings or lengthenings
of the effective lengths of the cable before the main drive unit.

Abstract (fr)
Le dispositif de chargement (3) est combiné avec un dispositif (31) suivant les mouvements de la mer, qui peut agir aussi bien su r un tendeur (23)
que sur un bras auxiliaire (9) déplaçable en hauteur et sur un treuil principal (28). Le bras (9), respectivement les guides du câble sont agencés
pour permettre la prise de la charge (4), respectivement le guidage latéral du câble (7) déjà en dessous de la surface de l'eau et sont reliés à
des amortisseurs passifs et actifs de manière que les variations de hauteur dues aux mouvements de la mer, etc., soient compensées par des
raccourcissements ou rallongements correspondants de la longueur effective du câble avant l'ensemble moteur principal.
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